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Jonkman, Ronald

Van: Bert Terlouw <gterlouw.1@kpnmail.nl>
Verzonden: 17 december 2017 21:09
Aan: Griffie Raalte
CC: 'Peter Moorman'
Onderwerp: Rondvraag raadsvergadering 21 december

Categorieën: Categorie Oranje

Beste griffie. 
 
Hierbij een vraagje D66 tbv de rondvraag aanstaande donderdag. Kan deze worden doorgezet ? 
 
D66 vraagt zich af hoe het staat met een zebrapad/ voetgangersoversteek over de Schapenstraat. 
Tijdens de besluitvorming over de Molenhof en de uitbreiding van de Aldi heeft D66 nadrukkelijk aandacht gevraagd 
voor een veilige oversteek over de Schapenstraat van de Molenhof naar de parkeerplaats Klompenmakershof. Dit 
mede ook gezien de snelle groei van het aantal ouderen in Raalte.  
Wethouder Wagenmans zegde D66 destijds toe dat punt onder de aandacht te brengen bij de ontwikkelaars, echter 
sindsdien heeft D66 daar niets meer van gehoord. Helaas zien we op dit moment ook geen enkele 
voetgangersoversteek aanpassing in de schapenstraat. 
 
Graag ziet D66 in hoeverre er concrete plannen zijn voor een veilige oversteek over de Schapenstraat. 
Mochten er geen concrete plannen zijn ontwikkeld, dan horen we graag van het college hoe het college een veilige 
oversteek tussen de Molenhof en de Klompenmakershof wil garanderen voor ouderen en mensen die slecht ter 
been zijn.  
 
Hartelijke groet,   
 
Bert Terlouw 
Fractievoorzitter D66 Raalte 

 

 
 
 


